
Lidköping

PROTOKOLL FÖRT VID FORTSATT STYRELSEMÖTE

Dag: tisdag 23 januari 2024 Tid 9.30 -12.00
Plats: Wennerbergsgården

Närvarande:
Ann-Christine Hagaeus, Ordf
Lisbeth Jansson, Sekr
Kerstin Friberg, V Ordf - frånvarande
Christina Ulfström – kassör
Svante Johnsson, IT-frågor
Thomas Carlsson, Medlemsmöten 
Tore Larsson, Studieansvarig 
Reinhold Svensson, frånvarande

1. Mötets öppnande
 Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av möteslista
Vi fortsätter mötet med punkterna 6-10 på dagordningen för vårt tidigare 
styrelsemöte fredag 19 januari 2024.

3. (6.) Medlemsmöten// Thomas Karlsson
Fortsatt diskussion runt medlemsmöten vad gäller underhållning och 
faktainformation samt kostnad och intäkter.
Beslut togs om sommarfest Tårtkalas för 80+ på Skogshyddan måndag 3 juni 
med underhållning av Lilla Bandet.
Ett program har också fastställts för underhållningen på vårens 
medlemsmöten. 

21 februari Årsmöte, Dag Unenge underhåller
27 mars Hans Olof Särnkvist visar lidköpingsbilder från Skaragatan
25 april Quiz med Simon Karlsson
23 maj bokas senare

Vid varje tillfälle kommer också att ges någon form av faktainformation. 
Beslut om vad, tas på senare möte.

4.(7.) Medlemsfrågor// Reinhold Svensson
Vi noterade att det är viktigt att vi får in rätt mailadresser på våra medlemmar 
så att de kan nås av aktuell information.

5.(8.) Rapport från planeringsmöte seniormässan 27/mars// A-C Hagaeus
Aktuellt med bord med bridge eller canasta och kanske också mattcurling. 
Seniorcenter vill ha namn på vilka som kan ställa upp som funktionärer. 
Eventuellt så kan Svante visa ett bildspel över vår verksamhet. Vi bör 
samordna med de två andra SPF-föreningarna som finns i Lidköpings 
kommun.



6.(9.) Wennerbergsgården//Tore Larsson
Vi diskuterade våra parkeringsplatser och om vi eventuellt behöver sätta upp 
en skylt med Privat parkering för att inga utomstående skall använda dem. 
Inget beslut togs.
Genomgång av brandsäkerheten fortsätter. Tore håller i detta. Tore och Ann-
Christin skall också boka in ett möte med städbolaget som har nya ägare. De 
kommer också att se över andra utrymmen i fastigheten samt ha möte med 
fastighetsägaren.

7.(10.) Övriga frågor
Budgeten. Christina och Ann-Christin har träffat revisorerna för att gå igenom
siffrorna inför revisionsberättelsen. Vi fastställer budgeten.
Verksamhetsberättelsen. Ann-Christin jobbar med detta.

Nästa möte
Fredag 9 februari kl. 9.30 i Wennerbergsgården

Ann-Christin Hagaeus                                Lisbeth Jansson
Ordförande                                                  Sekreterare


